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(0.99Mpa)
小型圓型低壓油壓缸FA板尺寸圖
7Mpa SO Series FA Dimensional Features
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備註：
1.軸心加大或縮小時如未註明長度尺寸時,依照本公司規定自行加工。

2.SO40系列行程超過 500mm以上時,軸心牙加大為M18*P1.5。
3.本系列行程超過1500mm時,活塞長度(PM)為加倍長

   (P,ZF,ZM須再加乙次PM尺寸)。

1.The length and size of axis were not speci�de to constructed must be according to our
   company design's modify without prior notice.
2.The series stroke exceed 500mm (includes), axletree broaden be M18xP1.5.
3.The series stroke exceed (includes) 1500mm, should redouble length (PM) of piston.
  (Add twice length PM of size:P,ZF,ZM).



Series

(0.99Mpa)
小型圓型低壓油壓缸FA板尺寸圖
7Mpa SO Series FA Dimensional Features
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備註：
1.軸心加大或縮小時如未註明長度尺寸時,依照本公司規定自行加工。

2.SO40系列行程超過 500mm以上時,軸心牙加大為M18*P1.5。
3.本系列行程超過1500mm時,活塞長度(PM)為加倍長

   (P,ZF,ZM須再加乙次PM尺寸)。

1.The length and size of axis were not speci�de to constructed must be according to our
   company design's modify without prior notice.
2.The series stroke exceed 500mm (includes), axletree broaden be M18xP1.5.
3.The series stroke exceed (includes) 1500mm, should redouble length (PM) of piston.
  (Add twice length PM of size:P,ZF,ZM).



(0.99Mpa)
小型圓型低壓油壓缸LB架尺寸圖
7Mpa SO Series LB Dimensional Features
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備註：
1.軸心加大或縮小時如未註明長度尺寸時,依照本公司規定自行加工。

2.SO40系列行程超過 500mm以上時,軸心牙加大為M18*P1.5。
3.本系列行程未超過1500mm時,活塞長度(PM)為加倍長

   (P,ZL須再加乙次PM尺寸)。

1.The length and size of axis were not speci�de to constructed must be according to our
   company design's modify without prior notice.
2.The series stroke exceed 500mm (includes), axletree broaden be M18xP1.5.
3.The series stroke within (includes) 1500mm, should redouble length (PM) of piston.
  (Add twice length PM of size:P,ZL).
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SOD SOD+FB TYPE

(0.99Mpa)
小型圓型低壓油壓缸FB板尺寸圖
7Mpa SO Series  FB Dimensional Features
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備註：
1.軸心加大或縮小時如未註明長度尺寸時,依照本公司規定自行加工。

2.SO40系列行程超過 500mm以上時,軸心牙加大為M18*P1.5。
3.本系列行程超過1500mm時,活塞長度(PM)為加倍長

   (P,ZB,ZD須再加乙次PM尺寸)。

1.The length and size of axis were not speci�de to constructed must be according to our
   company design's modify without prior notice.
2.The series stroke exceed 500mm (includes), axletree broaden be M18xP1.5.
3.The series stroke exceed (includes) 1500mm, should redouble length (PM) of piston.
  (Add twice length PM of size:P,ZB,ZD).
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小型圓型低壓油壓缸LB架尺寸圖
7Mpa SO Series LB Dimensional Features
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備註：
1.軸心加大或縮小時如未註明長度尺寸時,依照本公司規定自行加工。

2.SO40系列行程超過 500mm以上時,軸心牙加大為M18*P1.5。
3.本系列行程未超過1500mm時,活塞長度(PM)為加倍長

   (P,ZL須再加乙次PM尺寸)。

1.The length and size of axis were not speci�de to constructed must be according to our
   company design's modify without prior notice.
2.The series stroke exceed 500mm (includes), axletree broaden be M18xP1.5.
3.The series stroke within (includes) 1500mm, should redouble length (PM) of piston.
  (Add twice length PM of size:P,ZL).
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SOD SOD+FB TYPE

(0.99Mpa)
小型圓型低壓油壓缸FB板尺寸圖
7Mpa SO Series  FB Dimensional Features
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備註：
1.軸心加大或縮小時如未註明長度尺寸時,依照本公司規定自行加工。

2.SO40系列行程超過 500mm以上時,軸心牙加大為M18*P1.5。
3.本系列行程超過1500mm時,活塞長度(PM)為加倍長

   (P,ZB,ZD須再加乙次PM尺寸)。

1.The length and size of axis were not speci�de to constructed must be according to our
   company design's modify without prior notice.
2.The series stroke exceed 500mm (includes), axletree broaden be M18xP1.5.
3.The series stroke exceed (includes) 1500mm, should redouble length (PM) of piston.
  (Add twice length PM of size:P,ZB,ZD).




